
Protokoll fört vid styrelsemöte i Villaföreningen Dungen 2017-04-17 

 

Närvarande: Göran, Kristina, Peter, Helen, Ylva och Petra 

 

1. Styrelsens arbetssätt 

Göran gick igenom styrelsens arbetssätt. Som ordförande kallar Göran till 

styrelsemöten och ser till att protokoll skrivs. Han ansvarar för att rapporteringen till 

övriga i styrelsen är tillfredställande.  

Peter, i egenskap av kassör, handhar föreningens ekonomi. Han sköter bl.a. den 

löpande bokföringen, betalar inkomna fakturor o tar in medlemsavgifter samt tar 

fram ekonomiunderlag till årsmötet.  

 

Göran och Peter har skött mycket av praktikaliteterna som t.ex. avläsning garage-el, 

bokning av möteslokal och container, sandsopning och att ta in offerter, kallelser 

mm. 

 

Bestämdes att sprida arbetsuppgifterna på flera styrelsehänder (och i förekommande 

fall även till medlemmar utanför styrelsen). 

 

2. Pågående ”ärenden” 

a. Gemensamma grönytor 

Extra mycket pengar finns avsatt i årets budget för skötseln av våra grönytor. 

Styrelsen har fått en offert från Arboristerna avseende skötsel av träd och 

buskar. Kostnaderna är specificerad för varje buske och träd men vi behöver 

få ett förtydligande vilken buske som avses.  

Peter håller kontakten med Arboristerna. 

b. Inrättande av p-platser på gästparkeringen 

Förslaget för att minska obehörigas parkering på gäst-parkeringen 

diskuterades. Förslaget går ut på att måla p-rutor samt att sätta upp en större 

skylt Förhyrda p-platser – tillstånd krävs. 

Göran kontaktar förslagsställaren Magnus Hansson angående detaljer i förslaget 

c. Trafiken längs Jakobslundsvägen och G: a Södertäljevägen 

Det är tyvärr många (ofta boende i området) som kör alldeles för fort på 

smågatorna i området, särskilt på Jakobslundsvägen. 

Göran kontaktar kommunen angående att få upp farthinder 

 



d. ”Spårvägen” och vad händer i industriområdet 

Det är nu klart att den nya spårvägen kommer att gå längs G: a 

Södertäljevägen för att i korsningen vid Mälarvägen vika av igenom Segeltorps 

industriområde mot Sätra. Det är även klart att det kommer att byggas många 

nya lägenheter i fr.a. Segeltorps centrum. 

Diskuterades att förändringarna kan komma ställa krav på buller- och 

vibrationsskydd och det är viktigt att styrelsen har koll på utvecklingen 

 

3. Vårstäddagen 

• Sandupptagning på garageplanen och gångarna görs onsdagen den 19 april. 

• Arbetsschemat för städdagen har skickats ut till medlemmarna och som 

vanligt gäller att man rycker in där det behövs.  

• Ny sand i sandlådan behövs och den gamla sanden behöver grävas ut.  

• Magnus Hansson har lovat ordna nya hjul till skottkärrorna samt att serva 

gräsklipparen. 

• Det behöver även grävas ut under gungorna och skapa ett mjukare underlag 

genom att lägga sand där. 

• ”Sittmöblerna” behöver flyttas och sandlådan skulle behöva målas. Lämplig 

tidpunkt för målning av sandlådan bör vara efter att ny sand fyllts på  

 

Peter kollar upp angående ny sand och en genomgång av gräsklipparen ska göras i 

samband med bespisningen. 

 

4. Höststäddagen 

Höststäddagen i fjol ställdes p.g.a. snöoväder.  

Bestämdes att i år ha höststäddagen tidigare preliminärt den 21 oktober. 

 

5. Snöröjning 

Peter undersöker möjligheten att få ett fast pris på snöröjningen. 

 

6. Välkomstpaket 

Göran ska kontakta Thomas Lindgren angående ett välkomstpaket till nyinflyttade 

 

7. Sommarfest 

Föreslogs att ordna en knyt-sommarfest i slutet av augusti med t.ex. grillning, boule 

och pingisturnering 

 

8. Kommande möten 

Nästa möte bestämdes till i början av september. Göran skickar kallelse. 


